
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte via Teams 

2023-06-14 
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), 

Gunilla Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Pia 

Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant), Annelie 

Svensson (ordinarie), Lars-Göran Linde (suppleant). 

Samt Joel Norlin ny ungdomsrepresentant för SFF 

Ej närvarande: Åsa Hugosson (suppleant). 

 

§ 50 Mötets öppnande 

Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till Teams-mötet. 

 

§ 51 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes med några tillägg som delgetts på skärm. 

 

§ 52 Justeringsman 

BESLUT: Anna Gehlin valdes att justera dagens protokoll.  

 

§ 53 Föregående protokoll 

Det sista protokollet från 2023-05-09 var klart och lades till handlingarna. 

Årsmötesprotokollet är fortfarande ute med snigelpost för underskrifter. 

Ordförande ska se till att hädan efter ska alla protokoll signeras med Bank ID. 

 

§ 54 Rapporter 

Sekreteraren hade fått en ansökan dagen innan om ett stuterinamn från Camilla Norman. 

Då det inkommit så nära inpå kvällens styrelsemöte får vi meddela att vi tar upp denna fråga 

på nästa styrelsemöte. Sekreterare meddelar Camilla Norman detta. 

Kassören rapporterade att hon hade inget direkt att rapportera. Fått en rapport från 

Susanne Grönkvist att det blev 87 stamböcker som blev vattenskadade. Flest av nr 5. 

 

§ 55 JV/SH 

Det är lugnt från JV:s håll.  

SH 

Ägarbytet har nu rullat i gång. 

Nya rutiner för att hingstar blir kastrerade, förslag fanns att diskutera, ”Rapportering om 

kastrering av individ”. 

BESLUT: Att rutinen enligt bilaga ska gälla från och med 15/6–2023 att rapportera in 

kastrering till SH. (Bilaga 1) 

 

Examen Fjordhästdomare har inkommit från SH, där Morgan Johnson skrivit vilka han 

godkänt och rekommenderar att kunna arbeta som godkända fjordhästdomare. 

BESLUT: Att godkänna Karin Olsson, Linnea Ornstein och Christina Ivarsson som godkända 

Fjordhästdomare. Samt att Karin Salomonsson är aspirant för fjordhästar. 

 



Årsstämman för SH den 17/6–2023 har inkommit material med valnämndensförslag på 

ledamöter och SFF ser positivt på de förslagen. 

Motion har inkommit till SH från svenska Connemara sällskapet (SCS), angående att 

tävlingsresultat ska kunna komma in i blå basen på rätt individer.  

SFF går på SH:s förslag som svar på motionen. Som föreslår att stämman att ge SH styrelse 

och kansli i uppdrag att tillsammans med SCS kartlägga nuvarande situation och om möjligt 

hitta lämpliga lösningar till förbättring. (Bilaga 2) 

 

Ungdomssektionen 

Vi tog upp frågan om ungdomssektion under SFF då vi bjudit in tillfrågad Joel Norlin. 

Cathrine N menar att vi måste ha en plan för verksamheten. Det finns mycket material från 

SH inom ungdomsfrågor. 

Vi får gå ut i sociala medier och fråga om det finns fler ungdomar som är intresserade att 

bilda en ungdomssektion så de blir några stycken att hjälpas åt i ungdomsfrågor och att vi 

kan stärka upp intresset för styrelsearbetet framåt i tiden. 

Lars-Göran Linde tar emot anmälningar, så får vi se hur intresset är och återkomma i frågan. 

 

§ 56  

Lill-Blakken/Redaktion 

Nr2 har ganska nyligen kommit ut. Och det verkar fungerat bra med utskicket av extra nr till 

lokalföreningarna. 

 

Tävlingskommittén 

Anmälningarna till NM 2023 har kommit in och TK har förslag på 3 Lag att deltaga med under 

NM. Se bilaga. 

BESLUT: Att godkänna de 3 lagen till NM 2023 och lagledare är Annelie Svensson.  (Bilaga 3) 

 

Fjordcupen rullar på. 

 

Avelsråd/Avelskommitté 

Det uppkom en fråga om sundhetskontroll för exporterad godkänd fjordhingst enligt 

rasvisakrav i Sverige men nu boende i Holland, Stolplyckans Saron 290. Han blir inte godkänd 

i Holland på grund av att det saknas viss DNA i hans stamtavla. Men kan verka som EU-hingst 

men måste då följa svenska avelsvärderingsregler. Ägaren kan söka dispens enligt paragraf 9 

i hingstreglementen. Ordförande har varit i kontakt med AV-nämnden och de möter inga 

hinder med att kunna besluta i frågan om hingstägaren inkommer med ett veterinärintyg 

och då eventuellt kunna sundhetskontrollera hingsten via pappersvägen.   

 

 

  

 

  

 

 



 

§ 57 Uppdatering av 

Diplom/färger bordlägges till nästa möte. 

Hingstreglementet bör gås igenom från punkt till punkt. Ordförande kommer att tillsätta en 

arbetsgrupp och återkommer till dem han vill föreslå för arbetet. 

SFF:s stadgar även här gå igenom stadgarna punkt för punkt och här tillsätter ordförande 

även en arbetsgrupp att arbeta med detta. Återkommer till dem han vill föreslå för arbetet. 

Man får givetvis själv anmäla sitt intresse till ordförande/sekreterare, till vilken av grupperna 

man vill arbeta med. 

 

§ 58 Rapport från Nordfjordeid 

 

Här länkas du till hemsidan. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 

 

§ 59 BRUNTE 

Det senaste protokollet från BRUNTE var utskickat till styrelsen och Lars-Göran vill att vi 

lägger ut om planerade körkurser i sociala medier. 

 

§ 60 AGRIA 

Inget direkt att rapportera. 

 

§ 61 Grevagården 

Ordförande har fortfarande inte fått kontakt med Lotta på Grevagården om priser. 

Ordförande fortsätter att jaga på. 

 

§ 62 Övriga frågor 

Förslag om en föreläsning till hösten via Teams om ”Hingsthållning/station, stoägarens 

uppgift” med mera. Vi jobbar vidare med detta. 

 

Det har inkommit en förfrågan från JUF om sponsring av pengar till dem. Styrelsen svara Nej 

på den förfrågan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


§ 63 Mötet avslutades 

Nästa styrelsemöte är 1 augusti 2023 klockan 18,00 via Teams. 

Ordförande tackade de närvarande för mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Olander Stefan Sahlin  Anna Gehlin 

Sekreterare  Ordförande  Justerare 


